
 

TÄVLINGSSEKTIONENS STYRELSEMÖTE 

Datum: 2020-05-26 Tid: 19.30 Plats:  Cafeterian ÖOR  

Dagordning 

§ 1 Mötet öppnat. 

§ 2 Närvarande var Hedvig, Sofia, Maria, Anna 

§ 3 Val av Ordförande blev Hedvig 

 Sekreterare blev Sofia 

 Justerare blev Maria 

§ 4 Dagordning godkänd. 

§ 5 föregående protokoll läses upp. 

§ 6 Ekonomi finns inga punkter. 

§ 7 Rapporter- grenar samt huvudstyrelse 

 
  Dressyr: Grenledare ej klart ännu. Sofia Grundberg och Mikaela Björk blir tillfrågade av 
Maria och Hedvig. 

 WE: Tävlingen som som skulle genomförts 21 Maj ställdes in och istället blev det en 
träningsdag för engagerade.  

Fälttävlan: Ett par ekipage från klubben var i helgen som var och tränade för Ulf Johansson i 
Timrå. 

Hoppning: I helgen som var  hade Leif Hall träning igen och det är bra tryck på platserna.  

 

§ 8 Månadsplanering- aktiviteter 

Dressyr: Klubbtävling för barn och juniorer nästa söndag 31/5 
Hoppning: Det planeras för en träningshelg för Maggan 6-7 Juni. 
 



 
Preliminära datum för klubbtävlingar under höstterminen: 
29 Aug - Klubbdressyr med P&R för vuxna 
12 Sep - Klubbhoppning 
24 okt - Klubbdressyr 
19 Dec - Julklappshoppning 
  

§ 9 Åtgärdslista 
Bommar vägda och mätta klart. 
Fortsätter att jobba på anläggnings skissen även om det nu inte är lika brådskande. 

§ 10 Beslut om kommande tävlingar, Ponnydressyren i Aug 
Hedvig pratar med Annica om att ställa den tävlingen  då det krävs en hel del mer arbete 
samt ett lägre antal startande. Vi söker bidrag för förlorad inkomst och satsar på dressyren i 
Augusti istället.  

§ 11 Åtgärder på tävlingsbommar, vad och när 
Toppbommar ska väga 10-12 Kg, Våra väger 12,5 kg. Inga rekommendationer för längd 
finns med Leif råder oss om att ha 3,20 m. Våra ligger på 3,40 m. Vi beslutas om att dom 
ska kapas . 
Datum för detta är: (Ulrika gör offentligt evenemang) 
8/7-9/7 och 15/7-17/7 
Det som ska göras då är: Kapa bommar, Skriva upp vilka tävlingshinder som finns och 
märka upp, Gå igenom vilka hinder som behöver åtgärdas samt se över kullen. Maria pratar 
med Suss om inköp av färg.  

§ 12 Fråga från medlem, uppstallningsavgift i samband med tävling 
Kritik över att det ska tas en uppstallningsavgift när man måste vara kvar för att sköta sin 
funktionärs uppgift har framkommit. Vi besvarar med att det är upp till var och en att byta 
själv till en funktionärs uppgift som passar alt skriva en önskan om uppgift vid anmälan.  

§ 13 Övriga frågor 
Medlemsfest - Återkommande medlemsfest varje höst anordnat av ridskolan. Preliminärt 
datum sätts till 24 Oktober. All hjälp behövs.  

§ 14 Nästa Möte är 23 Juni 19.30 

§ 15 Mötet avslutat. 

 


